



Eötvös Loránd
Tudományegyetem
Társadalomtudományi Kar
Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv az ELTE TáTK Elnökségi üléséről

2026.05.14. 18:00

7.21 TTK Kari Tanácssterem x Microsoft Teams

Jelenlévők:

Csuhai Miklós, Heller Leó, Pongrácz Dóra, Tóth Árpád, Kürtös Léna, Papp Kristóf, Nagy Rebeka, Bejczy Zsombor, Inhaizer Julianna, Miano Olívia, Kovács Karola-Boróka, Szántó Dávid, Ferencz Áron, Mohácsi Abigél, Kotálik Panna, Hanzel Sára, Kiskartali Virág, Klenyán Dorka, Toszeczki Richárd Márk, Tóth Csenge, Ujfalvi Lilla, Tóth Fanni, Hrubecz Zorka, Bakai Tímea, Varga Imola, Hullai Flóra, Juhász Luca

Online:

Lerch Adél

Csuhai Miklós 18:12-kor megnyitja az ülést, tájékoztatja a jelenlévőket, hogy Fekete Anna, Rebe Johanna, Horváth Laura, Tóth Emma és Hodi Lorina az ülés előtt kimentésüket kérték. Hangsúlyozta, hogy mindenki legyen kritikus a HÖK működésével kapcsolatban, és hogy bármilyen visszajelzést szívesen fogad. Az Ellenőrző Bizottságtól mandátumszámlálást kér. Az ülés határozatképes. Az Ellenőrző Bizottság megállapítja, hogy az ülés szabályosan került összehívásra. Senkinek nincs napirend módosító javaslata.

1. napirendi pont - Tisztségviselői beszámolók

Csuhai Miklós (Elnök): Kiállította a Gólyatábor igazolásokat és táblázatot. Volt Focikupán, ahol jól szerepelt a csapat. Volt egy májusi konferencia megbeszélésen, ahol a HÖK-ből többen is részt fognak venni, megköszönte a segítséget a résztvevőknek. Részt vett egy Kari vezetői megbeszélésen,

Jegyzőkönyvet készítette: Kiskartali Virág

ahol kiderült, hogy lesz Közgazdaság mester, illetve a diplomaosztó időpontjára is fény derült (július 3, 10:30-tól magyar nyelven, 14:30-tól angol nyelven), az is kiderült, hogy kevesebb külföldi jelentkező van. Volt az Oktatásszervezési és Hallgatói Ügyek Bizottsági megbeszélésén, ahol kiderült, hogy minden képzési szinten lesz AI bevezető kurzus, az egyetemet jövő félévben kezdők számára. A vizsga csalásokról is szó esett a megbeszélésen, kezdeményeztek többen is változtatást, viszont ennek még nincsen végleges eredménye. Részt vett még egy Gólyatábor megbeszélésen, egy egyeztetésen a BTK és a GTK HÖK elnökeivel is, és az EHÖK elnökkel is lesz egy egyeztetése május 15-én. Az Ellenőrző Bizottsággal elkezdődtek az Alapszabály egyszerűsítéséről szóló egyeztetések, a jobb átláthatóság érdekében. Említette a Vezetőképzőt is, és felhívta a figyelmet, hogy az érdeklődők minél hamarabb adják le jelentkezésüket. Végül tájékoztatást adott a Kollégiumi HÖK-ben történt tragikus eseményről is. A beszámoló egyhangúan elfogadásra került.

Heller Leó (*Elnökhelyettes*): Részt vett egy konzultáción Mikivel, foglalkozott az elérhetőségi táblák kitöltésével, megcsinálta a bónuszokról szóló formsokat és az ehhez kapcsolódó excelt, illetve a csapatépítő szervezését is elkezdte. A beszámoló egyhangúan elfogadásra került.

Nagy Rebeka (*Tanulmányi alelnök*): Az elmúlt időszakban kérdéseket válaszolt meg, Tóth Fannival bíráltak tudományos ösztöndíjakat. A beszámoló egyhangúan elfogadásra került.

Kovács Karola-Boróka (*Rendezvényszervezésért felelős alelnök*): Részt vett egy GT megbeszélésen, Kisgyura Szávéval konzultációkat folytattak, végül felajánlotta segítségét Leónak a csapatépítővel kapcsolatban. A beszámoló egyhangúan elfogadásra került,

Kotálik Panna (*Mentorkoordinátor*): Lezajlott az utolsó előtti mentorképzés, tájékoztatást adott az utolsó képzésről is, ahova előző évi mentorokat fognak visszahívni a leendő tájékoztatásra.

Kürtös Léna (*Szociális alelnök*): Beszámolt róla, hogy a rendkívüli támogatásokat bírálta el. A beszámoló egyhangúan elfogadásra került.

Hullai Flóra (*Szociológia és Szociális Munka SzHÉK elnök*): Elmondta, hogy Bártfai Andrástól minden kommunikációs csatorna kezelését átvette, emellett a május 9-én megrendezésre kerülő Szoc SzHÉK program utolsó lépéseinek lebonyolítása folyamatban van.

Varga Imola (*NT SzHÉK elnök*): Részt vett egy betanításon, Tóth Árpáddal kiállították az összes NT SzHÉK-es kérvényt, így akit ez érint, le tudja adni.

Inhaizer Julianna (*Kommunikációs alelnök*): Posztoltak az elkövetkezendő eseményekről, készítettek egy összefoglalót a nemrég megrendezett Y2K buliról, pótolták a HÖK-ös fotózást, már csak 1 ember fotójára van szükség, de erről még az érintettel egyeztetnek. Mindemellett posztoltak a szemeszterzáró buliról, illetve még egy egyeztetés is esedékes lesz Daruka Diánával. A beszámoló egyhangúan elfogadásra került.

Miano Olívia (*Külügyi alelnök*): Hivatalosan is bekerült a Nemzetközi Gólyatábor munkacsoportjába, akikkel tervben van egy találkozó a következő héten, illetve kapott egy megkeresést az InSINC integrációs irodától, akik a HÖK-ös órát inspirációként használva ezt szeretnék magasabb szinten is megvalósítani, és egy hasonló kurzust létrehozni. Ezzel kapcsolatban visszajelezett, hogy szívesen képviseli a TáTK-t és a megvalósítás érdekében készségesen nyújt támogatást a tapasztalataival és tanácsaival. A beszámoló egyhangúan elfogadásra került.

Bejczy Zsombor (*Belügyi- és szakos képviselői bizottság alelnök*): Beszámolt az Európa Ponton nyújtott segédkezéséről. Ezt követően a 2026-2027-es elérhetőségi táblázatban a KT-KGY-s Bizottságok és Intézeti Tanács elérhetőségét töltötte fel Google Feeds-be. Valamint Gólyatábor igazolásokat állítottak ki Mikivel és Szántó Dáviddal. Szintén részt vett a foci kupán. Lebonyolították Ferencz Áronnal 299 darab palack elszállítását és elhelyezését fizetős ledobópontba, azonban meg kellett szakítani a folyamatot az elnökségi ülés miatt, így a pénz felhasználására csak később kerül sor. A beszámoló egyhangúan elfogadásra került.

Tóth Árpád (*Gazdasági és pályázati ügyekért felelős alelnök*): Felvette a kapcsolatot a Kari Ösztöndíj Bizottság tagjaival és elintézte az új tagok hozzáférhetőségét az ösztöndíj kérelmekhez. Kiírta az új gyűlések időpontját, ami május 18-án kerül sor. Valamint a Gólyatáborban segédkező személyek ösztöndíjkérelmének bírálása is elkezdődött. Kiemelte, hogy ezt a kérelmet minden érintett minél hamarabb adja le. Továbbá Dáviddal részt vett az EHÖK gazdasági gyűlésen, ahol egyeztettek a gazdasági alelnök személyéről, hiszen a tavalyi személy nem ezt a pozíciót pályázta meg, emellett beszéltek az előző év költségvetési zárásáról, és a jelenlegi év költségvetési tervéről, emiatt majd el kell készíteniük egy költségvetési zárást, illetőleg a 2026-os évről egy költségvetési tervezetet. Kifejtette, hogy ez egy új fajta feladat, de a következő KGY-ig igyekeznek majd ezeket a feladatokat teljesíteni. Szó esett a Kft.-s keretek elérhetőségéről és felhasználásáról, amit rendezvénnel kapcsolatos kiadásokra lehet használni.

Szántó Dávid (*Gazdasági és pályázati ügyekért felelős referens*): Szintén részt a focikupán, segített Mikinek és Zsombornak a GT igazolások kiállításában, és a nyomtató működtetésében. Árpival kérvényeket bíráltak és vezettek fel. Részt vett az EHÖK Pályázati Bizottság ülésén, ahol szó volt az EHÖK-ös sportösztöndíj megszüntetéséről, az ezzel való visszaélések miatt, illetve tárgyalták, hogy a hallgatókat hogyan lehet elérni pályázati ügyekben, illetve milyen kommunikációs eszközökkel valósítható ez meg, ezekről később informálja a Kommunikációs Bizottságot. Végül megemlítette, hogy készített egy Intézményi szakmai, tudományos és közéleti ösztöndíj keret beszámolót is, ezt Mikinek továbbította is. A Gazdasági Bizottság beszámolóit egyhangúan elfogadásra kerültek.

Papp Kristóf (*Szombathelyi alelnök*): A Gólyahetet kezdték el megszervezni, ahol meg lettek választva a pásztorcsapatok. A beszámoló egyhangúan elfogadásra került.

2. napirendi pont: Ideiglenes pozíciók meghosszabbítása

Jegyzőkönyvet készítette: Kiskartali Virág

Csuhai Miklós (Elnök): Ismertette az ideiglenes pozíciókat: egyik Külügyi referens, egyik Külügyi társmentorkoordinátor, a Gazdasági és pályázati ügyekért felelős referens és az egyik fotós is. Elmondta, hogy ezekről a pozíciókról háromhavonta az elnökségnek meg kell szavazni ezen pozíciók meghosszabbítását 3 hónapra.

Az elnökség egyhangúan elfogadta a második napirendi pontot.

3. napirendi pont: Bónuszolási elvek elfogadása

Csuhai Miklós (Elnök): Tájékoztatást adott, hogy az eddigiek során az elnök, az elnökhelyettes, a szociális, tanulmányi és gazdasági alelnökök tartottak megbeszélést a bónuszok kiosztásáról. Ezen azonban változtatni szeretnének, amit szemléltettek is. Az új bónuszolási rendszer alapját javaslati dokumentumok adnák. Elmondta, hogy ezt az alelnökök ezt már elfogadták, és megkérte a referenseket, a SzHÉK elnököket és a mentorkoordinatorokat is, hogy szimpátiaszavazással döntsenek az ügyben. Összefoglalta, hogy a bónuszokról való döntés elnöki jogkör, illetve, hogy plusz 30% és mínusz 30% lehet az eredeti fizetésből, elmondta, hogy az eddigiekkel ellentétben a bónuszolási megbeszélésen az elnök, elnökhelyettes és Ellenőrző Bizottság elnök venne részt, ahol az alelnökök javaslatai alapján határoznák meg a referensek bónuszát, az alelnökök esetében azonban ők döntenének, mivel munkájukat jobban átlátják. Továbbá egy anonim kérdőív is kiküldésre kerülne, amiben az elnök, elnökhelyettes és EB elnök munkáját lehetne megítélni, és ez alapján kerülne kiosztásra a bónusz. Szemléltette, hogy milyen pozitív és negatív tényezők alapján döntenének a bónuszokról.

Tájékoztatást adott, hogy amennyiben megszavazásra kerül ez a javaslat, akkor az első bónusz megbeszélést közvetlen az elnökségi után meg is tartják.

Mohácsi Abigél (Társmentorkoordinátor): A társmentorkoordinátorok bónuszolási folyamatáról kérdezett.

Heller Leó (Elnökhelyettes): Informálta, hogy ebben az esetben és a SzHÉK elnökök esetében is Mikivel döntenek a bónuszról.

Miano Olívia (Külügyi alelnök): Rákérdezett, hogy milyen időszakra vonatkozóan lenne kiküldve az első forms.

Heller Leó (Elnökhelyettes): Elmagyarázta, hogy visszamenőleg lesz majd megszavazva, és hogy szeptembertől már nem lesz elcsúszva.

Csuhai Miklós (Elnök): Kifejtette, hogy az előző egy hónap lesz mindig megszavazva, a mostani hónapra való tekintettel pedig az elmúlt egy hetet a felkészülési folyamat alapján fogják bírálni.

Miano Olívia (Külügyi alelnök): Érdeklődött a szempontrendszerrel és a forms felépítéséről.

Jegyzőkönyvet készítette: Kiskartali Virág

Csuhai Miklós (*Elnök*): Ismertette a forms kérdéseit, mindezt kivetítve, hogy lássák a jelenlévők.

A jelenlévők egyhangúan elfogadták a harmadik napirendi pontot.

4. napirendi pont: Referensek bemutatkozása

Csuhai Miklós (*Elnök*): Felkérte a referenseket, hogy mutakozzanak be, illetve mondják el motivációjukat és terveiket.

Tóth Fanni (*Tudományos és Jogsérelmi referens*): Röviden bemutatkozott, és elmondta, hogy Rebivel elsőszámú céljuk a gólya kisokos fejlesztése.

Ujfalvi Lilla Natália (*Sport- és kulturális referens*): Röviden elmondta bemutatkozását és motivációját. Megosztotta, hogy szívesen rendezne több sporttal kapcsolatos eseményt, akár más karokkal is.

Bakai Tímea (*Rendezvényszervező referens*): Bemutatkozott, és megosztotta motivációját, illetve, hogy bulizós események mellett, szeretne majd szervezni több kulturális eseményt. Továbbá szeretné segíteni Karola és a Rendi munkáját.

Hanzel Sára (*Esélyegyenlőségi referens*): Bemutatkozott, majd kifejtette elképzeléseit: egy heti szendvicsgyűjtés és egy lakás- és házfelújítás önkéntesek segítségével.

Hrubecz Zorka (*Kollégiumi referens*): Röviden bemutatkozott és elmondta motivációját. Szeretne a kollégiumi jelentkezésben segíteni a jelentkezőknek, együttműködést tervez folytatni a Kommunikációs Bizottsággal és a Tanulmányi Bizottsággal is.

Hullai Flóra (*Szociológia és Szociális Munka SzHÉK elnök*): Bemutatkozott és röviden ismertette céljait: a Szoc. SzHÉK fellendítése, a csapatának felfrissítése, személyes és rendszeres ülések tartása, csapatépítők szervezése, valamint szeretne együtt dolgozni az NT SzHÉK-kel is.

Varga Imola (*NT SzHÉK elnök*): Bemutatkozott, kifejtette céljait: kisebb létszámú csapat, rendszeres csapatépítők, gólyák beilleszkedésének segítése, szakmai programok szervezése.

Klenyán Dorka (*Kommunikációs referens*): Bemutatkozott és röviden összefoglalta motivációját, és elmondta, hogy várja a közös munkát.

Jegyzőkönyvet készítette: Kiskartali Virág

Tóth Csenge (*Külügyi mentorkoordinátor*): Szintén bemutatkozott, elmondta, hogy Emmával a Buddy System mentorkoordinátorai, szeretnének egy otthonos környezetet létrehozni a külföldi hallgatók számára, valamint a magyar és a külföldi hallgatók közötti kapcsolat javítása céljuk még.

Toszecski Richárd Márk (*Külügyi referens*): Bemutatkozott, elmondta, hogy mennyire fontosnak tartja a külföldi hallgatók integrációját, hasonló tervekkel készül, mint elődei.

Ferencz Áron (*Belügyi- és Szakos képviselői referens*): Szintúgy bemutatkozott, röviden ismertette terveit.

Szántó Dávid (*Gazdasági és pályázati ügyekért felelős referens*): Röviden bemutatkozott és kifejtette motivációját.

5. napirendi pont: Elnökhelyettes előadás

Heller Leó (*Elnökhelyettes*): Előadását azzal kezdte, hogy elmondta, elődjéhez hasonlóan fog one-on-one beszélgetéseket tartani, lehetőleg élőben. Kifejtette terveit ezekkel a beszélgetésekkel kapcsolatban, valamint elmondta, hogy a bónuszokra is lehet hatása ezeknek. Az első one-on-one megbeszéléseket, majd szeptemberben tervezi megtartani. Továbbá tájékoztatást adott a KGY beszámolóról is, elmagyarázta annak tartalmát és felépítését is, mindezt prezentálva. Ezek mellett Miki megbízta az ügyrend elkészítésével, ehhez egy csapat felállítását tervezte, amibe egyelőre Molit és Flórát tervezte bevenni. Ismertette, hogy az ügyrendbe milyen feladatokat kell majd leírniuk, és azt is, hogy ez is befolyással lesz a bónuszolásra. Felhívta a figyelmet a HÖK-ös aláírás elkészítésére. Kifejtette, hogy akármilyen alapvető feladatban esetleges elakadás vagy információhiány van (nyomtatás, ügyelés menete stb.), arról mindenképpen szóljanak az érintettek, ezen hiányosságok javításának és fejlesztésének érdekében. Bemutatta a Teams működését, használatát és informálta a jelenlévőket arról, hogy a csoportokba való beléptetés mindenkinél megtörtént.

Kovács Karola-Boróka 18:55-kor távozott az elnökségi ülésről.

6. napirendi pont: Egyebek

Csuhai Miklós (*Elnök*): Elmondta, hogy május 21-én KGY-t kell tartani, ahol szavazni fognak egy Intézeti Tanács delegációjáról, illetve a költségvetési beszámolókat is bemutatják és elfogadtatják. Tájékoztatást ad a KGY helyszínéről és időpontjáról. Tájékoztatást adott, hogy nyáron lesz egy irodatarakítás is, aminek az időpontja később lesz megvitatva.

Tóth Árpád (*Gazdasági és pályázati ügyekért felelős alelnök*): Költségvetéssel kapcsolatos segítséget kért, elmondta, hogy az érintettekkel felveszi majd a kapcsolatot. Illetve a pulcsirendelés témája is felmerült, aminek megbeszélése elkezdődött.

Jegyzőkönyvet készítette: Kiskartali Virág

Bejczy Zsombor (*Belügyi- és szakos képviselői bizottság alelnök*): Felajánlotta segítségét Árpinak.

Csuhai Miklós (*Elnök*): Ismertette a tavalyi pulcsirendelés részleteit, elmondta, hogy az opciókat még átgondolják és átbeszélnek.

Saci és Panna is kifejtette, hogy nem ragaszkodnak új pulcsihoz.

Heller Leó (*Elnökhelyettes*): Informált a szemetes ürítéséről, illetve a bónuszos forms kiküldéséről.

Csuhai Miklós 19:05-kor lezárja az ülést.